
DORPSRAAD WARMENHUIZEN. 
Momenteel zijn de volgende personen actief binnen de Dorpsraad: 
Arco Kleimeer, Matthe Mosch, Bobbes de Ruyter, Marco Van Rossum en Peter Nannes.  
 
Na overleg 4 mei en 18 mei kantoor Arco. 
 
Hieronder een kort overzicht van deze speerpunten:  

1. Dorpsplein realiseren bij Dorpshuis en verbeteren parkeren.(Marco/Peter) 
Lopende acties: 
- Buurt benaderen voor overleg 11 juni in Dorpshuis(Marco/Arco) 
- Landschapsarchitect Joost Vos en ontwerper Ruud Vermeerpresenteren ontwerp. 
- Gemeente Hans Heddes budget is beschikbaar, plan Right to Challenge 
- Subsidie via Leader (Arco) na gereed ontwerp/begroting. 
- Let op E- laadpalen Doprshuis 
- Wie gaat onderhoud oppakken, gemeente? 
- Evt. in plan Bello snackbar(Peter B) en Shooth/Pizzaria(Yvonne van Duin) erbij betrekken. 
- Let op haag Bello is monumentaal! 
-  

2. Dorpsstraat plan maken met alle betrokkenen om deze richting 2040 te upgraden.(Arco/Peter) 
Geen acties 
 

3. Rotonde Warmenhuizerweg realiseren.(Matthe) 
- Gemeente nog tekenen overeenkomst grondaankoop met Johan Entes(17-5). 
-  

4. Verbeteren fietspaden en wegen rondom en in Warmenhuizen zoals Veilingweg, 
Trambaan, (Bobbes en Matthe).  
- Inhaalslag wegen gedaan eind vorig jaar, Veilingweg is lapwerk geworden. 
- Sportlaan uitgesteld ivm onderdeel fietsroute, slechte zaak ivm slechte staat en zeer 

drukke weg(zie ook de meetresultaten verkeersonderzoek Dinaf). 
- Fietspaden moeten nog 
-  

5. Zwaar verkeer niet meer door straten die er niet geschikt voor zijn, zoals 
Stationsstraat(Bobbes) en Fabrieksstraat(Peter). 
- Stationsstraat volgt na overleg met gemeente Hans Heddes overleg met Connexxion over 

verplaatsen bushalte 
- Bewoners schrijven zelf vervoerders aan en/of de bedrijven waar ze laden/lossen. 
- Borden bestemmingsverkeer worden massaal genegeerd. 
- Fabrieksstraat afwachten, geen nieuws 
-  

6. Thema Mooi Leven: hoe kunnen we op een gezonde manier oud 
worden.(Arco/Marco/Matthe). 
- Alle Kavels verkocht 29 januari. 
- Wallking Footbal vanaf 15 maart. 
- Contact met Friso Teering?? 
 

7. Provincie uitnodigen voor oplossingen verkeer en wonen(Marco). 
Hiermee gaan we in 2024 verder aan de slag met bedrijfsleven en Dorpsraad Tuitjenhorn. 
- Kees Mosch benaderen of dit bij Bejo kan. 
- Samenspel LZV voertuigen route integreren in goed wegenplan met fietsroute en 

energiewensen grote bedrijven als Vezet, Bejo, Blankendaal etc. grote uitdaging. 
- LZV via Diepsmeerweg naar N504 heeft voorkeur van alle partijen, volgens wethouder is 

plan duurder, echter Debbemeerweg en Warmenhuizerweg zijn al overbezet en niet 
geschikt. Bovendien gaat alles langs de woonwijk en blokkeerd mogelijk toekomstige 
uitbreidingen. 

- Gebiedsvisie ontwikkelen icm met RES en doorfietsroute. 
 

8. RES 2.0 naar definitief juli 2023 hoe verder samenwerking naar realisatie(Arco). 
- Rapport RES afstemming met Peter Boon 
- Windmolens Dijk en Waard langs N245 afstemming met Peter Boon 



- overleg Duurzaamheid met Hans Heddes en projectleider aanvraag HHNK voor 
windmolens tpv rioolzuivering Diepsmeerweg. 

- tevens wat zijn gevolgen uitbreiding VEZET en gepaard gaande verduurzaming 
 

9. Wonen Plan Landsheer realisatie en plan Dergmeerweg.(Matthe/Peter) 
Voor wonen in Plan Landsheer hopen we dat de laatste woningen in 2024 worden 
gerealiseerd. 
- Schade door lekkages is door aannemer Startblock opgelost 
- Laatste ½ jaar geen contactpersoon meer. 
- Matthe formuliert samen met Marco mail naar Simco Kruijer CC Griffier 
-  
Voor het Plan Dergmeerweg waarin 90-95 woningen gebouwd zullen worden gaat de 
gemeente het bestemmingsplan indienen, hiermee zijn we weer een stap verder richting 
realisatie waarbij wij gaan inzetten op betaalbaar bouwen door locale aannemers. 
- Sociale huurwoningen naast Dergmeerweg 48 omgevingsaanvraag voor 2 woonblokken.  
- Wachten nog op reactie ingediende zienswijzen  
- Nieuwe contactpersoon mevr. Sigrid Hafkenscheid(gebiedscoördinator) nu projectleider 
- Planning is onduidelijk tav voortgang bestemmingsplan. 
- lijst opstellen met pluspunten locale aannemers en afstemmen met Danielle De Nijs voor 

20 juni. 
- Overleg met wethouder Simco Kruijer 20 juni op gemeentehuis Schagen. 
 

10. Wonen tijdelijke huisvesting vluchtelingen uit Oekraïne in tussengebied Plan 
Noorderlicht en dit omzetten naar een volledige woonwijk richting 
2030(Arco/Marco/Peter en Dorpsraad Tuitjenhorn). 
- Overeenkomst met gemeente/woco over fasering en uitvoering 120 tijdelijke woningen. 
- Aanvraag bestemmingsplan 1e helft 2025 voor gehele gebied. 
- Vraag gemeente inz ondersteuning toekomstige bewoners hiervoor Aline Slijkerman 

benaderen(vriendin Bert Pronk), terugkoppelen aan gemeente(actie Marco)  
- Noordelicht artikel toegankelijk voor andere samenstellingen, vraag hierover wordt gesteld 

aan Marjan van Kampen(Arco/Peter). Marjan gaf aan dat de 45 woningen alleen met 
Oekrainse gezinnen bewoond gaat worden. 

- Lokaal ontwikkelen en bouwen met locale aannemers is speerpunt. 
- Bespreken samen met voortgang afstemming met wethouder Simco Kruijer 20 juni. 

 
 
Overige/Algemeen/wvtk: 

11. Activiteitensubsidie is ontvangen. 
12. overleg met Studio VIV tav platform wordt vervolgd,  

- Arco vraagt startbudget voor opzetten platform = akkoord. 
- Eenvoudig sportclubs te koppelen. 
- Afstemmen met Lida inzake Contact(nu nog 650 abonnees). 

13. website Kirstie tot juli, Dymph Mosch en Henriette Iedema vragen vanaf juli 
14. Instagram/Facebook nu nog bij Kirstie tot juli, ook vragen aan Dymph/Henriette 

2e optie is …………….(naam ff kwijt) 
15. Baggerdepot Oostwal  

- Arco heeft Jos Beemsterboer benaderd, doorverwezen naar Marjan Leijen. 
- Overleg met Tuitjenhorn Peter Boon (Arco) 
- Vragen: waarom locatie? Wat voor Slib?  

16. Sportdorp Warmenhuizen  
- Voorbeeld Hypolitushoef op de komborden 
- Ted Smit benaderen(Marco) 

17. De kop telt:  
- budget vanuit het Rijk beschikbaar 
- Portefeuille Puck De Nijs 
- Evt koppelen met Provincie, marco checkt dit bij Puck en Jelle Beemsterboer(Provincie 
 



18. Communicatie met gemeente en raadsleden: 
- Respons op mails/telefoontjes Matthe/Bobbes worden slecht beantwoord of er wordt 

geen actie ondernomen als wel beloofd.  
- lijstje opgesteld ter bespreking met Marjan(Peter): heeft niet meer gebeld, wel enkele  
- Inspreken in politieke vergaderingen en de Raad 

19. Mobiliteit voorstel Mobipunt 
- Brief in basis akkoord 
- Vragen gesteld over wat er van ons verlangd wordt? 
- Let op is commerciele partij. 

 
 
De komende openbare vergadering op: 3 juni 2024. 


